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Sprawozdanie 
z działalności międzysesyjnej 

Burmistrza Szprotawy
od 22 listopada 2018 r. do 27 grudnia 2018 r.



DZIAŁANIA NA RZECZ 
ROZWOJU GMINY

2



SPRAWY NOWEGO SZPITALA

26 listopada br. spotkałem się 
z Emilią Konieczyńską Prezesem 
Nowego Szpitala w Szprotawie

Temat spotkania:
 przedstawienie i omówienie aktualnej sytuacji

finansowej w Nowym Szpitalu w Szprotawie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

26 listopada br. spotkałem się z Adamem Żyrolisem
Prezesem Zarządu RTBS w Zielonej Górze

Temat spotkania:
 przedstawienie i omówienie planów inwestycyjnych na

przyszły rok dotyczących adaptacji budynku
pokoszarowego na wielorodzinny budynek mieszkalny
w Wiechlicach.



SPOTKANIE Z KOMENDANTEM KOMISARIATU 
POLICJI W SZPROTAWIE

5

27 listopada br. spotkałem się ze Zbigniewem Krzyszczykiem, 
Komendantem Komisariatu Policji w Szprotawie

Tematy spotkania:
 omówienie planów i uzgodnienie współpracy dotyczącej

poprawy bezpieczeństwa w gminie w 2019 roku.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

6

27 listopada br. spotkałem się z Henrykiem Janowiczem, 
nowym Starostą Żagańskim

Tematy spotkania:
 omówienie planów i współpracy na wspólne przedsięwzięcia

(budowa chodników, ścieżek rowerowych, dróg).



SPOTKANIE Z PRACOWNIKAMI OPS 
W SZPROTAWIE

7

28 listopada br. spotkałem się z Tadeuszem Pozaroszczykiem, 
kierownikiem i pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej               

w Szprotawie 

Tematy spotkania:
 omówienie planów pracy na 2019 rok.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

29 listopada br. spotkałem się 
z Zarządem Klubu Sportowego SPROTAVIA

Temat spotkania:
 omówienie sposobów pomocy finansowej w funkcjonowaniu

klubu.

W spotkaniu uczestniczył również: Stanisław Rosół Radny Rady Miejskiej
w Szprotawie.



BUDOWA REMIZY DLA STRAŻAKÓW

9

29 listopada br. spotkałem się z Markiem Ławreckim, 
Komendantem Powiatowym Państwowej Straży 

Pożarnej w Żaganiu 

Temat spotkania:
 kontynuacja budowy jednostki ratowniczo - gaśniczej dla

szprotawskich strażaków przy ul. Nowej w Wiechlicach,
 forma udzielenia pomocy przy realizacji inwestycji.



PIERWSZY ETAP BUDOWY KANALIZACJI                         
W HENRYKOWIE ZAKOŃCZONY
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Wykonawca: VECTOR Monika Małyniak

30 listopada br. zakończony 
został I etap budowy kanalizacji 

sanitarnej w Henrykowie.

Wartość zadania: 2 mln 405 tys. zł. brutto.

Przedsięwzięcie sfinansowane ze środków Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej

W ramach inwestycji wybudowano: 
 około 1,5 km sieci kanalizacyjnej w układzie grawitacyjno-
tłocznym wraz z sieciową przepompownią ścieków.



SPOTKANIE Z WOJEWODĄ LUBUSKIM
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Na zaproszenie Wojewody Lubuskiego uczestniczyłem                   
w spotkaniu poświęconym współpracy samorządu 
terytorialnego z Lubuskim Urzędem Wojewódzkim

Tematy spotkania:
 omówiono realizowane i planowane programy rządowe na

terenie województwa lubuskiego.

Gorzów Wlkp., 3 grudnia 2018 r.



SPRAWA OŚWIATY GMINNEJ
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4 grudnia br. spotkałem się z dyrektorami                     
Szkół Podstawowych i Zespołu Przedszkolnego                     

w Gminie Szprotawa

Tematy spotkania:
 zapoznanie się z dyrektorami szkół i zespołu przedszkolnego,
 omówienie sytuacji finansowej w oświacie gminnej.

W spotkaniu uczestniczył również: Sylwester Chocholski kierownik Wydziału Edukacji
i Spraw Społecznych w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



KOMUNIKACJA W GMINIE
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4 grudnia br. spotkałem się z Iwoną Kocik 
Wiceprezesem Zarządu FENIKS V Sp. z o. o. 

w Żarach i Józefem Słowikowskim 
Prezesem PKS S.A. w Żarach 

Temat spotkania:
 sprawa komunikacji gminnej.

W spotkaniu uczestniczyli również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycyjnego
i Mirosław Nykiel pracownik w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych w Urzędzie
Miejskim w Szprotawie.



DOŻYWIANIE W SZKOŁACH

14

4 grudnia br. spotkałem się z Małgorzatą 
Szymczak kierownikiem ZAZ w 

Szprotawie i Tadeuszem Pozaroszczykiem
kierownikiem OPS w Szprotawie 

Temat spotkania:
 realizacja dożywiania w placówkach oświatowych.

Zakład Opieki 
Społecznej                     

w Szprotawie



GOSPODARKA ŚMIECIOWA

15

5 grudnia br. spotkałem się                                    
z Edmundem Potockim Prezesem                             

i Marcinem Kwaśniewskim Wiceprezesem 
Zarządu ZUZ Sp. z o.o. z Poznania 

Tematy spotkania: 
 podsumowanie bieżącej współpracy,
 omówienie sposobu uregulowania zaległych zobowiązań

w kwocie ok. 1,2 mln zł.



MODERNIZACJA OŚWIETLENIA
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6 grudnia br. spotkałem się                                    
z przedstawicielami ENEA Oświetlenie                  

Sp. z o.o. z Poznania 

Tematy spotkania: 
 omówienie realizacji modernizacji oświetlenia na terenie gminy,
 przedstawienie zadań na 2019 r.

W spotkaniu uczestniczył również: Jan Litwinka kierownik Wydziału Inwestycyjnego w
Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



EDUKACJA TRANSGRANICZNA

Na realizację zadania partnerzy zamierzają pozyskać środki z europejskiego
Programu ERASMUS. Trzytygodniowe praktyki w polskich i niemieckich
zakładach pracy pozwolą uczniom zdobyć nowe doświadczenie zawodowe oraz
poznać różnice w systemie kształcenia zawodowego w Niemczech i Polsce.

6 grudnia br. szprotawska delegacja gościła w siedzibie grupy
RENTA w Hoyersweldzie, niedaleko Sprembergu.

Robocze spotkanie polsko-niemieckiego
zespołu poświęcone było możliwością
zorganizowania praktyk zawodowych
pomiędzy polskimi i niemieckimi
uczniami szkół zawodowych.

W spotkaniu uczestniczyli: dyrektor ZSZ w Szprotawie wraz z nauczycielami
przedmiotów zawodowych, a także pracownicy Wydziału Rozwoju Gminy Urzędu
Miejskiego w Szprotawie.



WIZYTA W NORDZIE

7 grudnia br. na zaproszenie 
kierownictwa firmy Nord Napędy, 

gościłem w zakładach produkcyjnych 
spółki zlokalizowanych w Nowej Soli

Spotkanie było okazją do merytorycznej dyskusji o działaniach
podejmowanych w szprotawskim obszarze gospodarczym oraz
zapewnienia o obopólnym wsparciu w zakresie wspólnych ścieżek
rozwoju.

W spotkaniu uczestniczyli również: Tadeusz Pozaroszczyk - kierownik OPS i Małgorzata
Serafin - kierownik Wydziału Rozwoju Gminy.



WIZYTA W MAGDALENKACH

10 grudnia br. zapoznałem się ze 
stanem prac budowlanych 

w budynku po dawnym klasztorze 
Magdalenek



SPOTKANIA  Z FIRMAMI DORADCZYMI
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7 i 10 grudnia br. spotkałem się z przedstawicielami firm 
doradczych w sprawach podatkowych i prawnych: 

KAMAR DRON SKAN Krzysztof Marciniec z Nowej Soli, 
KSSP Kuryło Sudolski Szrek sp. k. z Wrocławia, 

Dekada Sp. z o.o z Gdyni
Tematy spotkania: 
 świadczenie usługi w zakresie doradztwa prawnego obejmującego

przeprowadzenie weryfikacji świadczeń otrzymywanych od
podmiotów zobowiązanych z tytułu podatków i opłat stanowiących
dochód budżetu,

 przeprowadzenie audytu geopodatkowego w zakresie podatku od
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego,

 analiza budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej.



SPOTKANIE W RIO
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11 grudnia br. na zaproszenie Ryszarda 
Zajączkowskiego Prezesa Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze 
uczestniczyłem w spotkaniu szkoleniowo-

informacyjnym dla nowo wybranych 
burmistrzów 

Tematy spotkania: 
 budżet oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa JST,
 wybrane zagadnienia dotyczące gospodarki finansowej JST,
 omówienie sytuacji finansowej oraz podjęcie możliwych rozwiązań

w naszej gminie.



SPOTKANIA DLA WSPÓŁPRACY
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12 grudnia br. spotkałem się                                      
z przedstawicielami Zarządu Klubu 

"MOTO SZPROTAWA”

Temat spotkania: 
 omówienie organizacji kolejnego Zlotu Motocyklowego na

Błoniach Szprotawskich w 2019 r.

19 grudnia br. spotkałem się z przedstawicielem 
Stowarzyszenia "Dziura Squad” ze Szprotawy

Temat spotkania: 
 przekazanie terenu pod tor motocrossowy.



POSIEDZENIE RADY NADZORCZEJ SZWIK 
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12 grudnia br. odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej 
Szprotawskich Wodociągów  i Kanalizacji Sp. z o.o. 

Omówiono:
 sytuację finansową Spółki,
 bieżące oraz planowane inwestycje,
 zamierzenia na przyszłe lata.



WZGÓRZA DALKOWSKIE - WSPÓŁPRACA

13 grudnia br. spotkałem się 
z przedstawicielem Zarządu Fundacji 
Porozumienie Wzgórz Dalkowskich

Temat spotkania:
 omówienie bieżącej sytuacji funkcjonowania oraz

perspektywy powiększenia szprotawskiego żłobka



KONWENT ZRZESZENIA GMIN WOJEWÓDZTWA 
LUBUSKIEGO
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Temat spotkania: 
 przedstawienie celu i specyfiki działania Zrzeszenia,
 omówienie zmian w prawie dotykających samorządu oraz

najbliższe plany legislacyjne,
 omówienie problemów trapiących samorządy.

14 grudnia br. w Urzędzie 
Marszałkowskim w Zielonej Górze 

uczestniczyłem w uroczystym 
Konwencie ZGWL, otwierającym 

kadencję 2019-2023



SPOTKANIA DLA WSPÓŁPRACY

26

17 grudnia br. spotkałem się z ks. Andriyem Bunzylo, 
z parafii Greckokatolickiej pw. Przemienienia 

Pańskiego w Szprotawie

21 grudnia br. spotkałem się z ks. mitratem Igorem Popowiczem, 
z parafii Prawosławnej pw. Świętego Archanioła Michała                      

z Przemkowa



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

27

Temat spotkania: 
 omówienie możliwości współpracy.

17 grudnia br. spotkałem się                     
z przedstawicielem 

Zielonogórskiego Klubu Żużlowego 
FALUBAZ 



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

28

Temat spotkania: 
 omówienie dalszej współpracy zapobiegania bezdomności

zwierząt.

17 grudnia br. spotkałem się                               
z przedstawicielami schroniska 

Stowarzyszenie „Inicjatywa dla Zwierząt”                
w Zielonej Górze i szprotawskimi 

wolontariuszami



SPOTKANIE Z PRZEDSTAWICIELEM FIRMY 
MARMORIN 

29

18 grudnia br. spotkałem się z Jakubem Hrabem 
członkiem zarządu firmy MARMORIN ze Wschowy

Temat spotkania:
 przedstawienie realizacji zamierzeń w stosunku do inwestycji

w Szprotawie



SPOTKANIE Z PRZEDSTAWICIELEM FIRMY                   
ATA TECHNIK

30

19 grudnia br. spotkałem się z Bartoszem Gramowskim
Prokurentem firmy ATA TECHNIK z Budzynia

Temat spotkania:
 usunięcie usterek gwarancyjnych po realizacji inwestycji

Kompleksowe rozwiązanie gospodarki wodno-ściekowej
w Szprotawie.



SPOTKANIE Z PRZEDSTAWICIELEM FIRMY 
WIĄZAR SYSTEM

31

Temat spotkania: 
 przedstawienie realizacji inwestycji na strefie ekonomicznej

w Wiechlicach.

17 grudnia br. spotkałem się                               
z Andrzejem Rozwadowskim 

przedstawicielem firmy WIĄZAR 
SYSTEM z Krzywiczyn



SPOTKANIA W URZĘDZIE MARSZAŁKOWSKIM
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27 grudnia br. spotkałem się ze Stanisławem Tomczyszynem
Wicemarszałkiem Województwa Lubuskiego 

27 grudnia br. spotkałem się z przedstawicielami Departamentu 
Ochrony Środowiska

Temat spotkania:
 Możliwość pozyskania środków z Programu Rozwoju

Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020.

Temat spotkania:
 składowisko w Kartowicach.



PRZEBUDOWA ULICY OGRODOWEJ 
W LESZNIE GÓRNYM

33

Wykonawca: PHU Dubiel ze Szprotawy

Zakończona została budowa
nawierzchni ul. Ogrodowej w Lesznie
Górnym.

W ramach robót wykonywano: 
 korytowanie ustawienia krawężnika,
 nawierzchnię z kostki brukowej.

Wartość zadania: 180 000 zł.

Przedsięwzięcie finansowane ze środków
budżetu gminy.



SPRAWY EDUKACJI I SPOŁECZNE

34
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SZPROTAWSKA KSIĄŻNICA 
NA I MIEJSCU W WOJEWÓDZTWIE

w 2016 r.
II miejsce w woj. lubuskim

Ranking Bibliotek dziennika „Rzeczpospolita” w 2018 r.

w 2016 r.
38 miejsce w Polsce

BIBLIOTEKA MIEJSKA W SZPROTAWIE

w 2015 r.
III miejsce w woj. lubuskim

w 2015 r.
36 miejsce w Polsce

I miejsce                I miejsce                
w woj. lubuskim

31 miejsce              31 miejsce              
w Polsce

w 2017 r.
II miejsce w woj. lubuskim

w 2017 r.
78 miejsce w Polsce



KONKURS NA REALIZACJĘ ZADAŃ PUBLICZNYCH 
GMINY SZPROTAWA 

36

4 grudnia br. – ogłosiłem otwarty konkurs ofert na realizację zadania
publicznego w zakresie nauki, szkolnictwa wyższego, edukacji, oświaty
i wychowania pn. „Organizacja opieki nad dziećmi w wieku do lat 3,
sprawowanej w formie prowadzenia żłobka” (68 miejsc w żłobku).

Została złożona 1 oferta 

Trwają prace komisji przetargowej.



REALIZACJA GMINNEGO PROGRAMU 
PROFILAKTYKI UZALEŻNIEŃ

37

W grudniu br. w ramach realizacji Gminnego Programu Profilaktyki
dokonano:

• zakupu sprzętu muzycznego na kwotę 32 173,11 zł do
placówek oświatowych na zajęcia taneczno-muzyczne.

• zakupu sprzętu sportowego na kwotę 17 918,00 zł, do
placówek oświatowych na zajęcia sportowe

• W Szkole Podstawowej Nr 1 rozstrzygnięto konkurs plastyczny
pt. „Bliżej siebie- dalej od uzależnień”

• W Szkole Podstawowej w Wiechlicach odbyły się dwa
spektakle o charakterze profilaktyczno-edukacyjnym



SPRAWY OBYWATELSKIE

38



SZLACHETNA PACZKA 

39

Szlachetna Paczka to ogólnopolski projekt społeczny
organizowany przez Stowarzyszenie Wiosna, dzięki któremu
można wspomóc potrzebujące rodziny i osoby

W tegoroczną akcję, na rzecz
rodzin z naszej gminy włączyli się:
radni, burmistrz i pracownicy
Urzędu Miejskiego w Szprotawie
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IV  JARMARK  BOŻONARODZENIOWY

Podziękowania dla: Parafii pw. Wniebowzięcia 
Najświętszej Maryi Panny, pracowników SzDK, 

wystawców za wspaniale przygotowane stoiska, 
artystów za wystąpienia na scenie, Mikołajów            

z klubu Auto Moto, Zakładów Usługowych 
Zachód Sp. z o.o. 

8 grudnia 2018 r.



41

WIGILIA  GMINNA

Najpiękniejsze polskie kolędy zaśpiewali soliści                    Najpiękniejsze polskie kolędy zaśpiewali soliści                    
i zespoły SzDK - Gama, Sunniaki, Tulowianki, 

Dojrzałe Kłosy, niespodziewani goście, zespół Nadija
oraz Marcin Białkowski.

16 grudnia br. spotkałem się                                
z mieszkańcami przed Szprotawskim 

Domem Kultury
i złożyłem świąteczne życzenia. 

Życzenia przekazali również księża                    
z kościoła katolickiego i greckokatolickiego 

Potrawy na wieczerzę przygotowane 
zostały przez Sołectwo Henryków oraz 
pracowników Szprotawskiego Zakładu 

Aktywności Zawodowej. 



PRZEKAZANIE SPRZĘTU I WYPOSAŻENIA OSP
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18 grudnia 2018 r. w sali
wiejskiej w Dzikowicach
nastąpiło uroczyste przekazanie
sprzętu i wyposażenia dla
Jednostek OSP Gminy Szprotawa

Sprzęt zakupiony został ze środków Funduszu Sprawiedliwości,
którego dysponentem jest Minister Sprawiedliwości.

Całkowita wartość projektu: 43 680 zł,
Dofinansowanie z Funduszu Sprawiedliwości: 43 243 zł,
Wkład własny: 437 zł.



DZIĘKUJĘ PAŃSTWU 
ZA UWAGĘ

43

Burmistrz Szprotawy
Mirosław Gąsik

SZPROTAWA, 28 grudnia 2018 r.


